
Romelanda UF PROTOKOLL Nr 11 – 2015 
Romevi Hög 130
442 92 Romelanda 2015-11-02 § 139 – 152

Art Huvudstyrelsemöte (gemensamt med fotbollssektionen) 
Tid 18.30
Plats Knarta, Romevi
Närvarande: Kalle Engström, Thomas Thunberg, Annika Rolfsson (delvis), Tomas Cassanelli, Maria 

Carlsbogård, Katarina Eriksson

Ansvarig
§ 139 Öppnande

§ 140 Dagordning

§ 141 Föregående
        Protokoll

Kalle hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

Dagordning godkändes.

Föregående protokoll godkändes.

§ 142 Ekonomi Genomgång av rapportering Sverigelotter. Utskick till de som ej 
gjort aktivt val pågår.

Diverse annan fakturering gjord, t.ex. vägföreningen och Kungälvs
kommun.

Detaljerad genomgång av ekonomin på nästa styrelsemöte.

Inför höstmötet föreslår styrelsen ingen förändring av 
medlemsavgifterna inför 2016.

Maria

Maria

§ 143 Sponsring Prislista för sponsring uppdaterad. Läggs upp i arkivet på 
IdrottOnline.

Kontakta Statoil för att se om det finns möjlighet till sponsring. 
Kvarstår

Sälja Bingolotter. Diskussioner med Willys pågår. Kvarstår

Arbetet med sponsorlistan pågår.

Partneravtal med Dunross förlängt. 

Thomas

Janne

Janne

§ 144 Fotboll Utbildning/avrapportering i Idrott-Online i samband med 
höstmötet. 

Sätt in en annons i KP angående öppna träningar för både dam 
och herrlaget ev. inkl höstmöte. På gång.

Arbete pågår med att hitta nya tränare till herrlaget inför 2016.

Thomas

Janne

Kalle

§ 145 Innebandy Maria pratar med innebandyn om RUF-info och IdrottOnline-
information på höstmötet.

Maria



§ 146 Kanslirapport Inget rapporterat.

§ 147 Föreningens 
organisation/
Föreningsutveckling

Mötet beslutade att arbeta för en sammanslagning av 
fotbollssektion och huvudstyrelse i samband med föreningens 
årsmöte 2016. Målsättningen med omorganisationen är att öka 
medlemmarnas engagemang i föreningen och att skapa tydligare 
arbets- och ansvarsfördelning i styrelsen.

Förslag på roller i en större styrelse:

- Ordförande
- Kassör
- Sekreterare
- Fotboll senior
- Fotboll ungdom
- Arrangemang
- Marknad
- Anläggning
- Utbildning
- Innebandy
- Gymnastik
- Boule

Styrelsen bjuder in fotbollssektionen till nästa styrelsemöte för 
fortsatta diskussioner om ny organisation.

Föreningen tillfrågar 2 medlemmar om att utreda en eventuell 
utökning av innebandysektionen.
Styrelsen delade upp ansvar för att ta kontakt med ett antal 
personer för kommande bemanning av styrelse/fotbollssektion.
Kalle har kontakt med valberedningen (Anders L,)

Maria

§ 148 Inför höstmötet Sätt in en annons i KP. På gång.

Aktivitet finns i föreningens kalender. Justera tiden för mötet då en
Idrott-Online aktivitet lagts in före mötet.

Utskick till alla medlemmar med information om höstmötet och 
stöd kring IdrottOnline.

Årets RUFare utsågs av styrelsen.

Janne

Thomas

Thomas

§ 149 Övriga frågor Kalle har varit på Östra alliansens årsmöte.

Kalle var på Ordförandekonferensen. Frågan som diskuterasde 
var kommunens utredning om taxor och avgifter. Uppföljningsmöte
tisdag 17/11 18-20 i kommunhuset

I omklädningsrum 6 finns en panel för inställning av värme som 
inte är skyddad mot yttre påverkan.

Hög elförbrukning i den delen som försörjer bl.a. stora lokalen.

Thomas

Thomas



§ 150 Planering 
2015/16

Huvudstyrelsemöten 
Kvarstående möte 2015 5/12 kl 11.00.
Till möte bjud även fotbollsektionen in.

2016
– måndagar kl 18.30;
11/1, 1/2, 7/3, 4/4, 2/5, 13/6

Årsmöte 17/3
Vårens arbetsdag 16/4 9:00-12:00
Idrottens dag 28/5

Höstmöte                  Torsdag 19/11 19:30
§ 151 Nästa möte Styrelsemöte

Måndag 5/12, klockan 11:00 hemma hos Maria

För fika ansvarar: Maria

§ 152 Avslutning Mötet avslutades

…………………………….. ………………………..

Kalle Engström Thomas Thunberg
Ordförande Sekreterare 
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